
Bestyrelsesmøde 19/4 2015 

Tilstede 

Jakub 35, Niels 24, Hans Helsner 

 

Beslutningsreferat  

Vi drøftede situation ift. manglende bestyrelsesmedlemmer. Resultatet er at der vil blive udsendt et skriv 

sammen med referatet fra generelforsamlingen omkring problemstillingen. 

Vi er blevet kontaktet af arbejdsgruppen som varetager de grønne områder ift. deres fremtidige planer. De 

vil udarbejde et udkast med ideer og et prisoverslag. 

Vi har fået generelle henvendelser ift. legepladsen omkring inventar til legehuset. Dette vil blive indkøbt. 

Der vil i den kommende periode blive udført en del malerarbejde på vores fælles område. 

 

 

Forslag til Vedtægtsændringer 

Bestyrelsen vil i fremtiden gerne have mulighed for at konstituere sig selv. 

Bestyrelsesmedlemmer vil fremover blive fritaget for at betale kontingent. 

  

MVH 

Bestyrelsen 

 


